



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



30<sup>th</sup> December 2020

Dear athletes,

## **Grace period for competition licence-renewal**

In view of the spread of Covid-19, races worldwide were either cancelled or postponed in 2020, leading to motorsport athletes' failure to fulfill licence-renewal requirements for the coming year. Thus, the Motor Sport Council after reviewing carefully the situation has made the following determination :

Motorsport athletes applying for licence-renewal before 1<sup>st</sup> April 2021, and meeting the following requirements could renew his/her licence with the current grade for one more year :

1. If a motorsport athlete has to complete X race(s) within 12-month, consideration would be based on the number of races he/she participated in 2019 [disregarding 2020]. Qualified athlete would be granted his/her licence-renewal for one more year;
2. If a motorsport athlete has to complete Y race(s) within 24-month, consideration would be based on the number of races he/she participated in 2018 and 2019 [disregarding 2020]. Qualified athlete would be granted his/her licence-renewal for one more year; and
3. If a motorsport athlete has to complete Z race(s) within 36-month, consideration would be based on the number of races he/she participated from 2017 to 2019 [disregarding 2020]. Qualified athlete would be granted his/her licence-renewal for one more year.

After the grace period, application procedures and requirements for licence-renewal would resume as normal.

Motor Sport Council



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



## 2020 年續領比賽執照申請寬限期

因受疫情影響，2020 年各地賽事不是取消便是延期，致令很多賽車運動員無法參予賽事，因而在續領比賽執照時，未能符合所需參加場數的要求。有見及此，賽事委員會經商討後作以下決定：

在 2021 年 4 月 1 日前申請續領比賽執照而又符合以下要求的賽車運動員，將可保留現有比賽執照之級數及獲續執照一年：

1. 若續牌的要求需要在一年內參加 X 場比賽，但鑑於 2020 年沒有賽事，故將以 2019 年所參加的賽事為準，如符合續執照的要求，會給予申請人續執照一年；
2. 若續牌的要求需要在兩年內參加 Y 場比賽，但鑑於 2020 年沒有賽事，故將以 2018 至 2019 年所參加的賽事為準，如符合續執照的要求，會給予申請人續執照一年；及
3. 若續牌的要求需要在三年內參加 Z 場比賽，但鑑於 2020 年沒有賽事，故將以 2017 至 2019 年所參加的賽事為準，如符合續執照的要求，會給予申請人續執照一年。

寬限期過後，將回復正常續執照程序及要求。

此致

各賽車運動員

賽事委員會

二零二零年十二月三十日